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                                             - ŢUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 
                                              - ĈLANOVIMA SKUPŠTINE 
 
 
 

I  Z  V  J  E  Š  Ć  E 
SA IZVANREDNE SJEDNICE SKUPŠTINE ODRŢANE 21. KOLOVOZA 2010. GOD. 

U HOTELU FOUR POINTS PANORAMA - ZAGREB 
 
 
NAZOĈNI: Šime Bulić, Mario Milanović-Litre- Zagrebaĉka ţupanija 

Sanjin Linić, Davor Ćuška- Primorsko-goranska ţupanija 
Tomislav Ćurko, Mladen Škoda, Ţeljko Sabalić- Zadarska ţupanija  
Krešo Troskot- Osjeĉko-baranjska ţupanija 
Rajko Ţiţić, Joso Bašić- Šibensko-kninska ţupanija 
Dragan Nikolić- Vukovarsko-srijemska ţupanija 
Tonći Jurjević, Petar Fabjanović, Gojko Granĉić- Splitsko-
dalmatinska ţupanija 
Anton Belušić, Ivan Ĉupić, Feruĉio Pilat, Valter Krizmanić- Istarska 
ţupanija 
Velimir Galov, Ivica Barović- Dubrovaĉko-neretvanska ţupanija 
Ante Ĉulić-HOO, 
Aleksandar Anzur, Dragan Putica, Denis Peršić, Marino Štefan- FIB  

  
ODSUTNI: Petar Buljat- Zagrebaĉka ţupanija,  

Ţeljko Skoĉić, Miljenko Butković, Orlando Rivetti- Primorsko-
goranska ţupanija,  
Jakov Ĉović- Osjeĉko-baranjska ţupanija,  
Ĉedomir Ţulić- Istarska ţupanija, 
Ivo Miletić- Dubrovaĉko-neretvanska ţupanija,  
Ţeljko Burger- Vukovarsko-srijemska ţupanija,  
Zdravko Omrĉen- Raffa  

  
OSTALI NAZOĈNI:  Snjeţana Šimunović-Suknaić,  glavna tajnica, Stipan 

Botica, Disciplinski sudac, Goran Balić, Predsjednik BK 
Sokol 

 
Sjednicu je vodio predsjednik Saveza Šime Bulić koji je na poĉetku pozdravio sve 
nazoĉne, ustanovio kako je prisutno 25 predstavnika u Skupštini od 34 i predloţio 
dnevni red koji je pobliţe objasnio. Potrebno je da Skupština raspravi o valjanosti svog 
Pravilnika o naknadama za prijelaz igraĉa, a nakon odluke Vijeća športske arbitraţe o 
registraciji Sandra Gulje. Ţalba BK Otoka neće biti razmatrana nego će se samo 
informirati ĉlanovi Skupštine o odluci Izvršnog odbora. Ostale nadopune dnevnog reda 
Predsjednik u principu prihvaća i razmatrat će pod toĉkom 5. Slobodna rijeĉ- razno. 
Predsjednik je tada dao na glasovanje predloţen dnevni red kako slijedi:  
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D N E V N I    R E D : 

 
0. Izbor zapisniĉara i ovjerovitelja zapisnika 
1. Razmatranje problema s registracijom Sandra Gulje 
2. Ţalba BK Otok na odluku Izvršnog odbora tj. Popuna III. HBL Srednja 

Dalmacija 
3. Pravilnici Hrvatskog boćarskog saveza 
4. Rasprava o ĉlanku 33. Statuta HBS-a 
5. Slobodna rijeĉ- razno 

 
Ovakav dnevni red je usvojen s jednim glasom protiv i jednim suzdrţanim. 
 
   

ZAKLJUĈCI I ODLUKE PO DNEVNOM REDU: 
 
AD-0 – IZBOR ZAPISNIĈARA I OVJEROVITELJA ZAPISNIKA 
 
Predsjednik Bulić za zapisniĉara je predloţio Glavnu tajnicu, a za ovjerovitelje 
zapisnika Maria Milanovića-Litru i Davora Ćušku, što je jednoglasno prihvaćeno.  
 
AD-1 – RAZMATRANJE PROBLEMA S REGISTRACIJOM SANDRA GULJE 
 
Predsjednik je informirao ĉlanove Skupštine kako je i iz prezentiranih dokumenata 
vidljivo kako je tekao sam problem i kako je na kraju Vijeće športske arbitraţe pri 
Hrvatskom olimpijskom odboru donijelo rješenje: Registracija Sandra Gulje vrijedi, koje 
Hrvatski boćarski savez mora i hoće poštivati.  
Nakon duţe rasprave u kojoj su sudjelovali predstavnici Ćuška, Štefan, Milanović-
Litre, Galov, Krizmanić, Granĉić, Barović, Ćurko, Putica, Peršić, Pilat, Ţiţić, Sabalić, 
Bašić, Bulić, Jurjević, Anzur i Botica, mišljenja su bila uglavnom u korist poštivanja 
rješenja Vijeća športske arbitraţe HOO-a, Pravilnika HBS-a i plaćanja odštete. Glavna 
tajnica je upozorila da o registraciji Sandra Gulje ne mogu donositi odluku nego samo 
raspravljati o naknadi koju mora po Pravilniku platiti BK Benĉić Vargon, visini naknade 
i/ili sankcijama za klub. Rasprava se uglavnom vodila oko pitanja da li Sandro Gulja 
kao registrirani igraĉ moţe nastupiti za novi klub koji nije platio naknadu i koji riskira 
poništenjem utakmica ukoliko se ne dogovori oko naknade za prijelaz. Predsjednik je 
dao na glasovanje i usvojena je sljedeća   
 
ODLUKA 
 
Pravilnik o registraciji igraĉa i boćarskih udruga i Pravilnik o naknadama za 
prijelaz igraĉa Hrvatskog boćarskog saveza su vaţeći i moraju se poštivati. 
Registracija Sandra Gulje je valjana po odluci Vijeća športske arbitraţe a igraĉ 
moţe nastupiti s danom uplate naknade za prijelaz igraĉa ili danom dogovora 
klubova i igraĉa oko naknade. U protivnom novi klub podlijeţe poništenju 
utakmica u skladu s vaţećim pravilnicima Hrvatskog boćarskog saveza. 
 
Ova odluka je prihvaćena s petnaest (15) glasova za, ĉetiri (4) suzdrţana i dva (2) 
glasa protiv.   
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AD-2– ŢALBA BK OTOK NA ODLUKU IZVRŠNOG ODBORA TJ. POPUNA III. HBL 
SREDNJA DALMACIJA 
 
Predsjednik je izvijestio kako je Izvršni odbor dan ranije, na osnovi novih dokumenata 
i saznanja, preispitao sve ĉinjenice vezane za ţalbu BK Otok i prihvatio je na naĉin da 
je registrirao poništenu utakmicu s postignutim rezultatom 12:10 u korist BK Otok, te je 
tako BK Otok stekao pravo nastupa u II. HBL jug. Nakon rasprave u kojoj se govorilo o 
propustu (dodijeljen crveni karton bez procedure) i provociranju (delegiranje sebe na 
ponovljenu utakmicu) suca Ĉikeša, te izjave Predsjednika zbora sudaca kako nema 
prijavu za loše suĊenje,  najviše se raspravljalo o tumaĉenju ĉl. 28 Disciplinskog 
pravilnika u kojem je po stavku 4. Disciplinskom sucu dozvoljeno preispitati 
automatsku suspenziju i ukinuti je, a po stavku 6. automatska suspenzija se obvezno 
prenosi na sljedeću utakmicu.   
Predsjednik je dao rijeĉ i Goranu Baliću iz BK Sokol iz Dugopolja koji je inzistirao na 
provedbi vaţećih Pravilnika i odluka Izvršnog odbora HBS-a, te najavio ţalbu protiv 
ovakve odluke.  
 
AD-3- PRAVILNICI HRVATSKOG BOĆARSKOG SAVEZA 
 
Nakon kraće rasprave oko Pravilnika donesena je sljedeća: 
 
ODLUKA 
Ţupanijskim savezima se daje rok do 1. prosinca 2010. godine da se oĉituju o 
postojećim pravilnicima, te da se oĉitovanja dostave Izvršnom odboru HBS-a.  
 
Predsjednik je tada dao na usvajanje:  
 
Pravilnik o organizaciji boćarskih sudaca HBS-a koji je s jednim glasom protiv 
usvojen.  
 
Usvojene su i sljedeće izmjene postojećih Pravilnika: 
 
Pravilnik o natjecanjima Hrvatskog boćarskog saveza: 
 
Ĉlanak 8.  Skupština Hrvatskog boćarskog saveza svake godine, najkasnije do 

kraja srpnja, utvrĊuje kalendar prvenstvenih, kvalifikacijskih i kup 
natjecanja, natjecanja reprezentacija i drugih meĊunarodnih susreta, te 
posebnih manifestacija i aktivnosti za iduću godinu. 

 
U raspravi oko ĉlanka 14. zakljuĉeno je kako do kraja 2010. godine vrijede lijeĉniĉki 
pregledi uĉinjeni u 2010. godini, a od 1.1.2011. primjenjuje se novi ĉlanak 14. kako 
slijedi: 
Ĉlanak 14.  Zadnja reĉenica glasi: Lijeĉniĉki pregled vrijedi 6 mjeseci od dana ovjere 

u knjiţici za registraciju igraĉa. 
 
Ĉlanak 17. Dodaje se predzadnja reĉenica prvog stavka: Igraĉ sa dvojnom 

registracijom moţe nastupati u Kup natjecanju samo za klub kod kojeg 
ima osnovnu registraciju. 

Ĉlanak 26.  Na kraju toĉke 2. dodaje se reĉenica: O prekidu utakmice odluĉuje 
sudac. 
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Članak 27. Iza prve rečenice prvog pasusa dodaje se: Odgodu može tražiti matična 
momčad kod koje igrač koji nastupa za reprezentaciju Hrvatske ima 
osnovnu registraciju. Momčad kod koje je igrač dvojno registriran u tom 
slučaju nemaju pravo na odgodu utakmice. 

 
Propozicije o državnim natjecanjima- lige su izmijenjene: 
 
Ĉlanak 8.  Klubovi u nadleţnosti HBS-a (I., II. i III. HBL) duţni su najkasnije 30 dana 

prije poĉetka natjecanja, uredu HBS-a dostaviti popis imena igraĉa koji 
će za njih nastupati u tekućoj godini, te adresu boćališta na kojem će klub 
igrati, telefon, fax kluba, te podatke (adresa i telefon), osoba za kontakt 
(predsjednik, tajnik, voditelj momĉadi, kapetan). 

 
Briše se ĉlanak 10. Iz Propozicija o drţavnim natjecanjima-lige i donosi  
 
ZAKLJUĈAK Skupštine 
Ţupanijski savezi duţni su podmiriti sve obveze prema HBS-u do 1. oţujka sljedeće 
godine. 
 
Ĉlanak 21.  Pobjednik susreta je momĉad koja je osvojila više poena ( više pobjeda u 

pojedinim disciplinama). Za pobjedu se dobiva dva (2) boda. Za neriješen 
rezultat dobiva se po jedan (1) bod. Klub u jednoj natjecateljskoj 
sezoni moţe samo jednu utakmicu odigrati sa šest (6) igraĉa, s 
obavezom da ne moţe igrati discipline pojedinaĉno klasiĉno i te discipline 
gubi s rezultatom 6:0. U tom sluĉaju kazna je oduzimanje jednog boda (-
1).  Isto tako za neopravdano neodigrane discipline (brzinsko, štafetno 
izbijanje) kazna je oduzimanje jednog boda (-1).  

 
Pravilnik o kažnjavanju igrača žutim i crvenim kartonima na boćarskim natjecanjima 
izmijenjen je kako slijedi: 
 

Ĉlanak 9. Igraĉ kaţnjen ţutim kartonom, na dva razna natjecanja u natjecateljskoj 
sezoni ne moţe nastupiti na prvenstvima i kup natjecanjima, kao i u 
ĉlanku 8. ovog Pravilnika. 

Igraĉ koji dobije dva ţuta kartona u liga natjecanju u jednoj natjecateljskoj 
sezoni automatski ne moţe nastupiti u sljedećem kolu liga natjecanja. 
Ako igraĉ u tijeku sezone dobije jedan ţuti karton on se ne prenosi u 
drugu natjecateljsku sezonu. 

 
AD-4- RASPRAVA O ĈLANKU 33. STATUTA HBS-A  
 
Predsjednik je izvijestio o zakljuĉku Izvršnog odbora donesenog dan ranije na ovu 
temu, a to je brisanje stavka 3. spornog ĉlanka, tj. tako bi se brisala klauzula o 
ĉlanstvu u Skupštini po funkciji, te je naišao na odobravanje ĉlanova Skupštine koji su 
podrţavali ovaj prijedlog ali se glasovanje o ovom prijedlogu odgaĊa za iduću 
Skupštinu. 
Glavna tajnica je pojasnila moguće tumaĉenje postojećeg ĉlanka 33. kako slijedi: U 
momentu raspuštanja Skupštine nitko nema mandat. Radni predsjedavajući tada 
poziva ĉlanove Skupštine (a to su ţupanijski savezi) da imenuju svoje zastupnike u 
Skupštinu prema dogovorenom kljuĉu. To je u ovom momentu 28 predstavnika u 
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Skupštini. Oni biraju Predsjednika i ĉlanove Izvršnog odbora. Izvršni odbor, na prvoj 
sjednici imenuje svoje predstavnike (nove ili stare) u HOO-u, FIB-u i Raffu. Ti 
predstavnici ukoliko već nisu predstavnici u Skupštini, postaju to po funkciji i sudjeluju 
u radu Skupštine sve do kraja mandata te Skupštine ili im prestaje mandat po odluci 
Izvršnog odbora ranije.  
 
AD-5- SLOBODNA RIJEĈ 
 

5.1. U raspravi oko odigravanja susreta III. HBL na terenima 2+2 zakljuĉeno je 
kako se moraju poštivati Pravilnici HBS-a koji propisuju obvezno igranje na 
4 terena osim specifiĉnog terena BK Belišće. 

5.2. U raspravi oko Odluke Izvršnog odbora o suspenziji I. Ĉupića s mjesta 
voditelja II.HBL sjever raspravljalo se o objavi pojašnjenja za jednokruţno 
natjecanje na web stranici ţupanijskog saveza Primorsko-goranske ţupanije 
koje se odnosilo na ţupanijske lige, a zbog ĉega je došlo do zabune oko 
mogućnosti odgode utakmica zbog lošeg vremena. 

5.3. U raspravi oko prijedloga za smanjenje trajanja susreta na 3-3,5 sata 
donesena je sljedeća: 
  

ODLUKA 
Zaduţuje se Športska komisija da razradi prijedlog smanjenja trajanja boćarskog 
susreta do sljedeće sjednice Izvršnog odbora HBS-a. 
 

5.4. V. Krizmanić izvijestio je o sudjelovanju juniorskih i kadetskih momĉadi iz 
Istre na MeĊunarodnim susretima ĉetiri (4) regije iz Italije, Slovenije i Istre. 

5.5. M. Štefan – predstavnik HBS-a u Komisiji FIB-e za MeĊunarodni pravilnik 
dostavio je prijedlog izmjena koje će Športska komisija razraditi pa dostaviti 
Izvršnom odboru HBS-a te FIB-i. 

5.6. U raspravi oko KUP natjecanja utvrĊeno je kako je KUP natjecanje 
zanemareno, te je nakon rasprave donesena sljedeća: 
 

ODLUKA 
Zaduţuje se Športska komisija da dostavi novi prijedlog igara za odigravanje KUP 
natjecanja. 

   
Na kraju sjednice Predsjednik se zahvalio svima na sudjelovanju u radu Skupštine. 
 
Skupština je zapoĉela s radom u 10,15 sati, a završila u 15,00 sati. 
 
Izvješće vodila i sastavila:                                                            mr. sc. Šime Bulić 
Snjeţana Šimunović-Suknaić,prof.          P r e d s j e d n i k 
 
 
                                                Ovjerovitelji zapisnika 
 
 
                                                   Mario Milanović-Litre, ing. 
 
 
                                                   Davor Ćuška 


